

**Editor's note:** *In the July Bulletin, I wrote a comment on the Friendship Barrel in an article by the Stoke Boat Promenaders (p. 38 ff.). Apparently, however, it is still in circulation, as the following article by André Heling shows. I was kindly allowed to use it and the pictures. It has been slightly edited.*

**Anm. d. Red.:** *Im Juli-Bulletin hatte ich zu einem Beitrag der Stoke-Boat Promenaders (S. 38 ff.) eine Anmerkung zum Friendship Barrel geschrieben. Offensichtlich ist es aber immer noch im Umlauf, wie der folgende Beitrag von André Heling zeigt. Freundlicherweise durfte ich ihn samt den Bildern übernehmen. Er ist redaktionell leicht überarbeitet.*

Source/Quelle: <https://www.facebook.com/heling.andre/posts/pfbid08YTTdBZpavvrMQxmHE1gXJ394N9gLCuce8LZn3D3cts25pDaS4Uzm1WM35HsVTvl>

**André Heling**

**President of/Präsident der Country Skippers**

### **News from the Friendship Barrel**

Visiting the club evening of the DRAWBRIDGE DIVERS Wilstermarsch. We have seen the Friendship Barrel again for the first time in years. It has been traveling around the world for many decades and is given to the club with the most passenger kilometers at an event with its dancers. Now it's going from the north to the south again to the THUNDER MOUNTAIN TRAVELLERS e.V., who had traveled over 22.000 (passenger) kilometers with 36 dancers.

### **Aktuelles vom Friendship Barrel**

Zu Besuch beim Clubabend der DRAWBRIDGE DIVERS Wilstermarsch. Seit Jahren einmal wieder das Friendship Barrel wiedergesehen. Es reist seit vielen Jahrzehnten durch die Welt und wird an den Club weitergegeben, der bei einer Veranstaltung mit seinen angereisten Tänzern die meisten Personenkilometer zusammen bekommt. Nun geht es vom Norden wieder in den Süden zu den THUNDER MOUNTAIN TRAVELLERS e.V., die mit 36 Tänzern auf über 22.000 Personenkilometer gekommen waren.









Three pictures from the Friendship Barrel at the Drawbridge Divers club evening. The latest (recognizable) sign is from 16.09.2017

Drei Bilder vom Friendship Barrel auf dem Clubabend der Drawbridge Divers. Das neueste (erkennbare) Schild stammt vom 16.09.2017

